
Rada rodičov pri Základnej škole kráľa Svätopluka, Drážovská 6, 949 01 NITRA 
 

Zápisnica z rady rodičov konanej dňa 7.6.2016 

Počet prítomných: viď prezenčná listina 

Hosť: Mgr. Ďurišová – riaditeľka školy 

Program: 

1. Otvorenie. 

2. Kontrola úloh z predchádzajúceho zasadnutia RR. 

3. Informácia p. riaditeľky o aktuálnej situácii a plánovaných akciách v škole. 

4. Návrhy a pripomienky z triednych schôdzok + diskusia 

K jednotlivým bodom programu: 

1. Otvorenie rady rodičov predsedníčkou p. Bielikovou, ktorá privítala p. riaditeľku Ďurišovú. 

2.,3. Kontrola úloh z predchádzajúcej rady rodičov + Informácia o aktuálnej situácii 

a plánovaných akciách školy, zámeroch, investíciách. 

 

Plánovaný DEŇ RODINY: 

  pani riaditeľka informovala o tom, že informácia ako aj pozvánka na toto podujatie, boli 

poslané aj okolitým materským škôlkam.  K dnešnému dňu síce nebola zaregistrovaná 

žiadna spätná väzba, avšak pozvanie pre deti z MŠ a ich rodičov platí naďalej a ich účasť 

je vítaná.  

 Rodičia žiakov ZŠ boli vyzvaní k aktívnej účasti pri organizovaní podujatia, čo odznelo aj 

na triednych schôdzkach a niektorí potvrdili pomoc pri jeho organizovaní. Pani riaditeľka 

osobitne poďakovala rodičom detí, ktorí sponzorsky prispeli na toto podujatie. 

 

Zápis do prvého ročníka pre šk. rok 2016/2017: 

 

 zapísaných je 57 žiakov; o odklad požiadali 4 žiaci, do prvého ročníka by malo nastúpiť 

53 žiakov ( z nich 48 je prihlásených aj do Školského klubu ) 

 

Výsledky monitoru žiakov 9. ročníka: 

 boli uspokojivé, nakoľko u oboch predmetov – MAT i SJ sme nad celoslovenským 

priemerom. Naša ZŠ mala dokonca najlepšie výsledky z MAT z nitrianskych škôl 



 

Výsledky KOMPARA: 

 

 takisto veľmi uspokojivé výsledky dosiahli žiaci v rámci monitorovania úrovne 

vzdelávania v projekte Komparo 

Prijatie žiakov na stredné školy 

 na osemročné gymnáziá sa podarilo umiestniť 11 z 13 prihlásených žiakov z piateho 

ročníka : z toho dôvodu bude trieda v šiestom ročníku spojená do jednej triedy 

 podobná situácia je v terajšom ôsmom ročníku : kde po odchode žiakov na bilingválne 

gymnáziá, bude trieda spojená v deviatom ročníku do jednej triedy 

 žiaci 9. Ročníka: boli všetci prijatí na stredné školy 

Personálne a MT zabezpečenie školy pre šk. rok 2016/2017. 

 Doteraz bolo žiakov 290, pre šk. rok 2016/2017 je predpoklad 300 žiakov ( z toho 172: 

na 1.stupni a 128 : na 2.stupni) 

 Škola ukončila prac. pomer s pani učiteľkou na 2. stupni: Mgr. Mišagovou (z dôvodov 

odchodu žiakov na 8-ročné gymnázia a teda poklesu žiakov na 2. stupni) 

 Naopak na 1. Stupeň bude prijatá nová pani učiteľka i vychovávateľka do Školského 

klubu z dôvodu otvorenia 3 prváckych tried pre nový šk. rok 

 Finančnými  prostriedkami na prijatie školského psychológa a špec. pedagóga, škola žiaľ 

stále nedisponuje 

 Na polovičný uväzok bola prijatá pani upratovačka, z dôvodu nespokojnosti s kvalitou 

upratovania pavilónov a okolia školy 

 

PROFILÁCIA  ŠKOLY + ďalšia výstavba a investície 

 

 Rozšíriť o umenie: nakoľko sa stavia nová škôlka s týmto zameraním  

 Rozšíriť o ďalší šport: k aktuálnym športoviskám v areáli školy vybudovať 

hokejbalové ihrisko na betónovej ploche za telocvičňou vzadu; projekt je 

hotový: možné začatie realizácie projektu : už leto 2016; garantom projektu: HK 

Nitra, ktorý bude športovisko využívať, škola ho bude využívať na hokejbalový 

krúžok; (iný vchod do areálu pre vstup na ihrisko sa neplánuje budovať) 

 Oprava podláh: ministerstvo zatiaľ žiadosti neposudzovalo, avšak keď tento 

proces začne, fin. prostriedky by mali byť škole pridelené a oprava podláh sa 

zrealizuje 

 MTZ : pre ďalší školský rok sa treba zamerať na nákup IKT a nových šk. pomôcok, 

chýba jedna biela tabuľa + k existujúcim tabuliam dokúpiť dataprojektory 

 Kanalizácia: odtoková voda zo striech robí problémy počas dažďov; na tento 

problém je vypracovaný rozsiahlejší projekt v spolupráci medzi mestom Nitra 

a Vodárňami a kanalizáciami mesta Nitra 



 Revízia detského ihriska: už prebehla, výsledok revízie : v poriadku 

4. Návrhy a pripomienky z triednych schôdzok a následná diskusia 

1.B – zlepšiť vybavenie Školského klubu : v novom rozpočte bude opätovne odsúhlasená 

čiastka na obnovu pomôcok a zariadení ŠK ( s vedúcou ŠK rieši pani riaditeľka) 

2.A – otázka špeciálneho vyučovacieho programu pre vybraného žiaka (rieši pani 

riaditeľka); v tejto triede bola navrhnutá možnosť implementácie kamerového systému 

 

Z ostatných tried nevznikli požiadavky, ktoré by boli nutné prejednať prípadne 

odsúhlasiť na Rade rodičov. Otázka používania mobilov žiakmi na výletoch je na internej 

dohode v rámci triedy, riešia si triedne kolektívy po dohode individuálne. 

 

 

 

V Nitre, dňa 7.6.2016 

Zapísala: Ing. Zuzana Ondrovičová                                                     Overila: Mgr. Terézia Bieliková 

 


